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Geachte wnd algemeen directeur, Lise Gosseye. 
Geachte voorzitter van de gemeenteraad, 
Wachtebeke 25 juni 2022 
Geachte, 
Namens de N-VA afgevaardigden in de gemeenteraad van Wachtebeke wensen wij  
volgende schriftelijke vragen toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van   
30 juni 2022. 
 
Vraag 1- Verkeersspiegels.:    
Ik heb gemerkt dat op een traject van drie km tussen de post en de Kennedylaan Zelzate er vijf 
nieuwe verkeersspiegels geplaatst zijn, alsook twee oversteekplaatsen met accentverlichting. We 
hebben voor Wachtebeke ook al verschillende malen gevraagd om op plaatsen waar de 
zichtbaarheid voor automobilisten, fietsers en voetgangers beperkt is een verkeersspiegel te 
plaatsen. We denken hier aan o.a. de Lange Boomstraat. 
We hebben op onze vragen al verschillende keren antwoord gekregen dat het college en de 
politiezone niet staan te springen om verkeersspiegels te plaatsen omdat zij volgens hen een vals 
beeld van veiligheid geven. We vinden het dan ook des te merkwaardig dat dit anders 
geïnterpreteerd wordt door een gemeentebestuur binnen onze politizone. 

• Is het standpunt i.v.m. het plaatsen van verkeersspiegels gewijzigd? 
• Zijn er volgens het college locaties  waar het plaatsen van verkeersspiegels kan bijdragen 

tot een betere zichtbaarheid van het verkeer? 
Rudy 
 
Vraag 2 – Openbare verlichting inrit bloemenwijk.:  
We konden merken dat hier de bomen de openbare verlichting bijna volledig omsluiten.  

• Zijn hier reeds de nodige snoeiwerken gepland? 
Diederik 
 
Vraag 3 Afval beheer WZC De Mey.: 
We konden vernemen dat er een klacht van maden overlast is ontvangen i.v.m. de restafval 
opslag cat.3. 
Maden vorming bij hoge temperaturen is een natuurlijk proces echter dient een grootkeuken zich 
aan diverse regelgeving te houden om de hygiëne te kunnen verzekeren.  

• Is hier de nodige bijsturing reeds gebeurt? 
Diederik 
 
Vraag 4 – Vrijwilligers Aan-z.: 
We vernemen dat er een tekort aan vrijwillig vervoer bij Aan-z is.  

• Wordt de bedeling voor de maaltijden reeds problematisch?  
• Hoeveel geïnteresseerde zijn er op de uitnodiging vanuit aan-z afgekomen of dient dit info 

moment nog te gebeuren?  
• Indien er niet voldoende vrijwilligers worden gevonden wordt er dan gekeken naar een 

vorm van samenwerking met de private markt?  
Diederik 
Namens de N-VA-vertegenwoordigers in de gemeenteraad 
Rudy Lootens en Diederik Lacayse 
	


